
            

       

Reservation 
 

Pkt 23 Markanvisningsavtal avseende fastigheterna Spannmålet 18 och 19 
 

Vänsterpartiet motsätter sig av principiella skäl att Malmö Stads gemensamma egendom säljs ut och 

därmed blir en handelsvara. Vår mark är en ändlig resurs. Vår uppfattning är därför att upplåtelse med 

tomträtt ska vara det normala, det ger en stabil framtida inkomst istället för en tillfällig inkomst vid 

försäljningen.  

Vår gemensamt ägda mark är viktig för stadens framtida planering. Genom att kommunen äger mark ges 

rådighet över stadens utveckling ur alla aspekter. Framtida intäkter och rådighet över marken går förlorade, 

till skada för stadens medborgare.  

Vänsterpartiet ser därför inga skäl till att teckna markanvisningsavtal vari ingår att fastigheten ska 

försäljas.  

Vänsterpartiet yrkade på att ärendet återremitteras. Då yrkandet inte vann gehör hos övriga partier 

reserverar vi oss mot beslutet att teckna markanvisningsavtal. 

 

 

 

Tekniska nämnden 30 januari 2024 

 

Mats Billberg Johansson 
Halimo Nuur 
 

Med instämmande av 

Sadiye Altundal 
Wim Carton   


